
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích.

Ze dne 1.2.2024.

Přítomni: J. Šindelář, M. Roženský

Omluveni: M. Bereznaj, L. Jandíková

——————————————————


Návrh na nového člena komise pro Radu města: Radek Pleskot.


Prosíme odklidit listí z podzimu, hromada je před hospodou.


U popelnic u hospody je dost často poházený odpad, vítr to rozfoukává.

Znečištění je nejčastěji od dodávek, které to sem vozí.


Žádáme o občasné měření rychlosti na hlavní silnici. Nebo zřízení prvků pro zpomalení dopravy na 
50 Km/h, přecházení přes přechod je obtížné.


Prosíme opravit poklop kanálu na hlavní silnici, poblíž domu číslo 75.


Občané žádají, jestli by mohl být posílen spoj číslo 17. Bydlí tu víc lidí a ranní autobusy jsou 
přecpané. Pokud by to bylo možné, uvítali bychom i častější spoje a o víkendu to jezdí žalostně 
málo.


Silnice č. 36 - bylo by možné na semafor umístit zelenou šipku doprava? Není to kolizní směr a v 
určitých případech by to i bez odbočovacího pruhu urychlilo dopravu.


Z posedu myslivci střílí směrem k silnici. Mapka:


Příští jednání: 7.3.2024

Zapsal: Jan Šindelář



